
                                                                                                                                                

Hoogkarspel, 14 juni 2023

Betreft: Vrachtwagenverbod en ontheffing

Geacht college,

Wij namen kennis van de berichten rondom het vrachtwagenverbod, het vermeende gebrek aan 
handhaving hiertoe én de situatie rondom ontheffing voor lokale ondernemers. Dit onderwerp is al langere
periode een terugkerend onderwerp, gezien de lokale verontwaardiging en ergernissen rondom de 
verkeersproblematiek. Ook zijn er al reeds vele toezeggingen gedaan.  Het artikel roept bij ons vragen op 
over de stand van zaken en acties vanuit het college. Onze vragen:

1. Hoeveel aanvragen voor ontheffingen zijn er reeds geweest, hoeveel ontheffingen zijn er daarvan 
toegekend?

2. Hoe zit het met de criteria rondom (lokale) vervoersbedrijven specifiek, bent u van plan hiertoe 
ontheffingen te verlenen?

3. Op welke termijn hoopt u bovenstaande zaken op te pakken/hier een besluit over te nemen?

Verder, over de slepende verkeersproblematiek:
Voor de gemeente Hoorn is bedrijventerrein Gildenweg, op de grens van hun gemeente, ook een 
politiek onderwerp geweest. Begin deze college-periode heeft de gemeente Hoorn besloten dit 
onderwerp verder niet op te pakken. De complexiteit is dat deze gemeente zelf echter zelf geen last
heeft van de verkeersproblematiek, aangezien die wegen in Drechterland liggen. Wij menen dat 
een samenwerking tussen Hoorn en Drechterland wellicht een gedeelte van de zaken kan oplossen,
al dan niet in gezamenlijkheid dit aan de provincie voor te leggen rondom eventuele subsidies voor 
verbeteringen van de verkeersafhandeling. 

4. Bent u voornemens om met de gemeente Hoorn in gesprek te gaan rondom de toekomst van 
bedrijventerrein aan de Gildenweg en de eventuele samenwerking hierin? 
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